



# Protokoll för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2024-07-17

**Datum:** 17:e juli 2024

**Tid:** kl. 19.00 – 22.00

**Plats:** Digitalt via Teams

**Kallade:** SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

Anders Blixt (AB)	Kassör
Lina Olausson (LO)	Ledamot
Karin Ripol (KR)	Ledamot
Hannes Eriksson (HE)	Ledamot
Patrik Holm Thisner (PHT)	Suppleant
Monica Häljestig (MH)	Suppleant
Sanna Holm (SH)	Valberedningen
Francois Dubos (FD)	Valberedningen
Patrik Hillelson (PH)	Ordförande i valberedningen (Tillkom 19:40)

## Formalia

1. Mötets öppnande  
*AB öppnar mötet*
2. Närvaro och beslutsrätt  
*Se ovan, PHT går in för MH*

3. Val av mötesordförande

*AB väljs*

4. Val av mötessekreterare

*LO väljs av mötet*

5. Val av mötesjusterare

*KR och PHT väljs av mötet*

6. Per Capsulam beslut

*Inga inkomna*

När	Beslut

7. Godkännande av dagordning

*Dagordningen godkändes av mötet*

8. Genomgång av föregående mötesprotokoll

*Mötet gick igenom föregående protokoll, som godkändes*

## Beslutsärenden

*Inget inkommet*

## Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport

*GS ej närvarande*

2. Kassör

*Föredragande AB, AB gick igenom ekonomiska rapporter för juni 2024. Stockholm Stadion är inte tillgänglig för landskamp i år. Trelleborg finns tillgänglig på kort varsel och är vana vid att ha landskamper, men vi behöver ett ställe som är*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

*ekonomiskt försvarbart. Vi behöver nå ut till SDFer så fort som möjligt för att ta reda på vem som kan arrangera.*

*Diskussion hölls kopplat till landslagens utgifter och vissaosäkra utgifter. och kopplat till det vad vi som förbund faktiskt står för; vad av icke budgeterade utgifter som är "otur" och vad som är vårdslöst beteende med förbundets pengar. Beslut: Att ta fram en policy för landslagens utgifter som redogör förvilka utgifter som är acceptabla och vad vi inte betalar ut, t.ex. kostnader kopplade till en individs misstag, som missade transporter, taxiresor och dylikt.*

1. Administrationsrapport/ Organisations rapport

*Föredragande LO, stora problem med att få årsmötesprotokoll signerat av sekreterare och justerare. LO skickar ett mejl till alla det berör där SH får i uppdrag att påbörja signeringskedjan.*

2. Tävlingsrapport

*Föredragande HE, Niclas Jaråker håller på att reka för att få ihop en TK-kommitte TK har fått in landslagens schema för 2025 så att de kan börja planera för säsongen 2025. Serieföreskrifter är klara för 7s SM 1-3 aug 2024 och har mejlats ut till berörda klubbar.*

*Bjuda in TK till kommande styrelsemöte för att diskutera arbetsordning.*

*Beslut: AB kontaktar Niclas Jaråker och ERK, för att kolla med avtal inför 7's SM.*

3. Rapport från ungdomskommittén

*Föredragande KR, PHT kommer ta över detta verksamhetsområde från KR.*

4. Rapport från kommunikation och marknadsföring

*Vi tar en överblick hur ansvarsfördelningen inom detta område behöver se ut. Möte mellan LO, HE och KR för hur vi kan fortsätta arbetet här.*

5. Ordförandens rapport

*Föredragande AB, AB har haft samtal med VRK om USM avtalet kring merch och Macron, men även kring vissa kostnader och vad om förbundet står för och vad som arrangerande klubb står för. Frågorna är nu besvarade, inget kvarstår.*

*FK för damernas XV har fått meddelat att hon inte längre kommer att ha hand om damerna och nu kommer en ny FK att sökas. Pressmeddelande läggs på hemsidan*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

*och sedan skall det publiceras på våra sociala medier.*

6. Utbildning och Antidoping  
*Genomgång av rapport*

7. Aktiviteter  
*USM och 7s SM*

8. SDF:s  
*Inget inkommet*

## 9. Övriga verksamhetsområden

1. Demokrati- och jämställdhet  
*KR blir ansvarig för detta verksamhetsområde.*

## Övriga ärenden

2. Nästa möte  
21 Aug 2024

---

Anders Blixt, vice ordförande

---

Lina Olausson, sekreterare

---

Karin Ripol, justerare

---

Patrick Holm Thisner, justerare



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)